
 

 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering K.A.V. Alcuinus op 19 april 2016, Humboldt-Haus, Pontstraße 41, 

52062 Aachen 

 

 
Aanwezig:  Robert Kleijnen, Lisanne Jente, Dennis Pötter, Ward Bartholomee, Britt van Deursen, Guido 

Creusen, Rick Hermans, Turgay Kaya, Benjamin Bädorf, Vincent Haagmans, Nils Paffen, Jutta 
Korwald, Demi Martens, Lisanne Simons, Menno Wetzels, Laurens Passchier, Lars Sintzen, Koen 
Linssen, Maike Doerenkamp, Joëlle Savelberg, Edith Walschot, Wesley van Veenen, Joshua 
Sproncken, Noud Drummen, Lucas Heugen, Mart Nijholt, Emile Theunissen, Martijn Snijders, 
Marcelle van der Sande, Wessel Vollaard, André Xhonneux, Remco Dirks, Sandra Pause, 
Christoph Persch, Lucas Stehouwer, Laurens van de Berge, Archer Gerrickens, Bart Jongen, Paul 
Verstappen, Xavier Nauts, Rick Hermans (TT), Ilse Mommers, Yul Schmettkordt, Marijn Hanssen. 

 
Afgemeld:  Renée Kuppers, Frans Kremers 
 
 

1. Opening 
 
De voorzitter, Dennis Pötter, opent de vergadering om 18.30 uur. Hij heet iedereen welkom en vraagt iedereen 
zijn/haar GSM uit te zetten en de presentielijst te tekenen.  
 

2. Vaststellen definitieve agenda 
 
De voorgestelde agenda wordt zonder wijzigingen door de Algemene Ledenvergadering aangenomen. 
 

1. Opening 
2. Vaststellen definitieve agenda 
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 21 oktober 2015 
4. Bestuursmededelingen 
5. Voorstelronde nieuwe leden 
6. Ingekomen stukken 
7. a. Financieel overzicht 

b. Verslag kascontrolecommissie 
c. ontslag kascontrolecommissie 
d. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 

8. Bestuursvoorstellen 
9. a. Activiteiten en verslagen commissies en werkgroepen 

b. Samenstelling commissies en werkgroepen 
10. Uitdelen attenties 
11. Rondvraag 
12. Sluiting 

 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 21 oktober 2015 
 
De voorzitter vraagt iedereen die inhoudelijke fouten of spelfouten in de notulen van de vorige vergadering vindt 
deze op de afgedrukte versie aan te geven. De notulen van de vorige vergadering worden door de Algemene 
Ledenvergadering aangenomen.  
 

4. Bestuursmededelingen 
 
Dennis Pötter (voorzitter) heeft het woord.  
 
Hij verontschuldigt zich namens het bestuur, omdat er op de Karaokeavond (d.d. 16-4-2016) een paar externen 
aanwezig waren. Verder verzoekt de aanwezige leden vriendelijk om zich voor activiteiten tijdig aan, maar ook 
aftemelden. Ook maakt hij van deze mogelijkheid gebruik, om op een ingekomen stuk van een activita te reageren 
(over het gebruik van de nieuwe ledendatabase). Hij legt uit waarom destijds is gekozen voor het overstappen op 
dit nieuwe system. De aanleiding voor dit ingekomen stuk was een pol in de Facebookgroep in plaats van in het 
nieuwe systeem. 
 



 

 

Tenslotte volgen er nog drie punten over de samenwerking met de OHB. Er wordt een betere samenwerking 
nagestreefd. Daarom is in overleg besloten: 

1. Tot het opnemen van de OHB op de website van Alcuinus 
2. Dat de ohb hetzelfde ledensystem gaat gebruiken als Alcuinus 
3. Dat leden van de OHB bij het betalen van hun contributie een groter bedrag kunnen overmaken. Het 

verschil tussen dat overgemaakte bedrag en de contributie van de OHB dat dan naar de activitas. 
 
Er zijn verder geen vragen meer vanuit de aanwezige leden. 
 

5. Voorstellen nieuwe leden 
 
De volgende mensen geven aan graag vriend van Alcuinus te willen worden: 
 
Christoph Persch, omdat hij de nieuwe vriend van Sara, *uhm* Sandra is.  
 
Het bestuur feliciteert het nieuwe aspirant-lid. 

 

6. Ingekomen stukken 

 
- Meerdere mails van Merel Maas (Continu) met de vraag wanneer een goede datum voor de workshop 

personal branding zou zijn. 

- diverse bevestigingen van betaling van de Alcuinus webshop 

- Email van Dominique Steins over een kennismakingsgesprek met Hans (provincie Limburg). Onderwerp: 

subsidie provincie Limburg 

- Diverse mails van Bart Janssen over sponsoring van de Brands Bierbrouwerij 

- Herinnering van Francis Evertz voor de theatervoorstelling van Hans Liberg in het Eurogress 

- Een vacature van Code PS 

- Een herinnering van de Rabobank dat de polis verlengd moet worden 

- E-mail van Francis Evertz over een wandeling van de OHB georganiseerd door Frans Kremer 

- E-mail over de Beratungstage 2016 

- Mail van Olaf Müller (Stadt Aachen) met het thema: Grenz-Erfahrung, Einladung zu Mokka Türc & 

Marihuana am 04.12.2015 

- E-mail van Joshua Sproncken en Dwayne Leenen over het stukje van Cervirex voor de website 

- E-mail van Merel Maas: laatste details van de Masterclass en feedback van de Masterclass 

- Mail van Dominique Steins: inplanning gesprek studeren in Aken. 

- Meerdere mails Hans Theunissen: Kennismaking Dennis Pötter studeren in Aken 

- Aanvraag van OHB voor een vergadering met het bestuur van Alcuinus 

- Vragen van Ivo Hamers over Het Talent Centraal 

- Verlenging Interpolis Zeker van je Zaak 

- Mail met Weinachts- und Neujahrsgruß van Eurotürk 

- Rekening van Leaseweb 

- Mail van Luc Frissen met de vraag hoeveel Nederlanders in Aken studeren 

- Mail van de DNG ‘Brainstormsessie DNG YP’ 

- Mail van Marlou Slot ‘Uitnodiging NWS-dag 2015’ 

- E-mail van de OHB met de notulen van de ALV uit het jaar 2015 

- E-mail van Maurice Klaassens (DAF Trucks N.V.) over een eventuele samenwerking 

- E-mail van de OHB met een overlijdensbericht van lid Hans Wings 

- E-mail van Textil-Grosshandel.eu met de rekening van de sweaters 

- Een aantal mails van Maurice Klaassens (DAF) m.b.t. de eventuele samenwerking, voorlopig contract 

opgezet 

- Mail van Vincent Haagmans met de factuur voor de visitekaartjes van SiA, ontworpen door Rick Bauwens 

- Mail van Angélique Hendriks over de subsidieaanvraag voor SiA 

- Merel Maas - Posten herinnering bedrijvendag 

- Merel Maas - Vacature posten, verschillende posts 

- Diverse e-mails van van Mecheline Leijten en van Ivo Hamers over de stagebegeleidingen van Het Talent 

Centraal 

- Aankondiging van een Whiskey avond door Patrick Loijens 



 

 

- E-mail van Patrick Loijens dat het bestuur niet te vinden is op de alcuinus website 

- E-mail Jordy Moors over het niet benutten van de communicatie faciliteiten van Alcuinus 

- E-mail van Britt van Deursen over de samenstelling van Diwia 

- E-mail van Ward Bartholomée over de samenstelling van Cervirex 

- Vortrag über die Aachener Partnerstadt Sariyer / Istanbul an der VHS Aachen 

- Mail van Arjan Gelissen over een openstaande vacature voor een HiWi-job 

- Neuigkeiten aus dem Deutsch-Türkischem Miteinander - Rainer Bertrand 

- Mail met de vraag of het mogelijk ist de Katho opnemen in de statuten van Tabea Bälack Ükermann 

- Afmelding Bryan Radix 

- Onderzoek euregio campus heerlen – Daniel 

- Vraag van Stef Brouwer over wanneer er duidelijkheid komt over of hij wel of niet aangenomen is op de 

RWTH. 

- Herinnering wandeling AV Hollandia 

- Nieuwe registratie Alcuinus door Christoph Persch 

- Bevestiging van de Provincie Limburg dat de subsidieaanvraag in behandeling is 

- Afmelding Frans Kremer voor de ALV 

- Vacature, Duits sprekende medewerkers van Debby Linders 

 

7a. Financieel overzicht 
 
18.46 uur: Benjamin Bädorf betreedt de vergadering. 
 
Lisanne Jente (penningmeester) heeft het woord en licht het financiële overzicht toe.  
 

7b. Verslag Kascontrolecommissie 
 
Jordy Degens en Menno Wetzels hebben deze keer de kascontrole uitgevoerd. Zij hebben geen fouten gevonden. 
 

7c. Ontslag Kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie wordt door de Algemene Ledenvergadering per handopsteking (38 stemgerechtigden) 
uit haar functie ontslagen (38  stemmen voor, 0 tegen, 0 onthouding). 
 

7d. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
 
De nieuwe kascontrolecommissie wordt gevormd door Vincent Haagmans en Rick Hermans. Deze nieuwe 
kascontrolecommissie wordt per handopsteking (36 stemmen voor, 0 tegen, 2 onthouding) goedgekeurd. 
 
Dennis Pötter bedankt de oude kascontrolecommissie voor het controleren van de kas. 
 

8. Bestuursvoorstellen 
 
Het bestuur stelt voor: 

- Het eerste punt is het evt. opnemen van de mogelijkheid om studenten van de Katholische Hochschule lid 
van Alcuinus te laten worden in de statuten van Alcuinus. Benjamin Bädorf stelt voor om dan eerst te 
kijken of er niet ook nog andere Hochschulen in Aken zijn, die dan ook meteen mee in de statuten mee 
opgenomen worden. Ook komt er van Guido Creusen de vraag of er verder nog andere belangrijke dingen 
zijn die in het reglement veranderd/toegevoegd moeten worden. Van André Xhonneux komt de opmerking 
dat, als dit in de statuten van Alcuinus wordt toegevoegd, dit ook bij de OHB besproken moet worden. 
Daarop reageert Benjamin Bädorf  dat deze ‘nieuwe wijziging’ eerst goed geformuleerd moet worden om 
hier op een ALV over te kunnen stemmen. Voor de volgende ALV WS16/17 zal het bestuur dan een nieuw 
voorstel formuleren. Daarbij wordt voorgesteld om de gewijzigde statuten vóór de volgende ALV al bekend 
te maken. Vincent Haagmans stelt voor om de bestuursvoorstellen in het vervolg al mét de uitnodiging 
voor de ALV mee te sturen.  

 
19.06: Lucas Heugen verlaat de vergadering. 
 
19.12: Ilse Mommers betreedt de vergadering 
 



 

 

- Telefoondeclaraties: Rick Hermans (niet TT) stelt voor een virtuele provider te gebruiken, zodat je via 
internet/apps kunt bellen. Benjamin Bädorf vindt dat niet elk telefoontje verantwoord hoeft te worden, maar 
dat wel de mogelijkheid moet bestaan om de bellijst in te zien. Verder kunnen telefoondeclaraties alleen 
door bestuursleden gedaan worden. 

-  
Iedereen is ervoor hierover per handopsteking te stemmen (38 stemgerechtigden)(38 voor, 0 tegen, 0 onthouding) 
Vervolgens wordt gestemd over het ook mogelijk maken voor niet -bestuursleden (27 voor, 8 tegen, 3 onthouding) 
 
19.13: Sandra Pause en Christoph Persch verlaten de vergadering 

 
- Het toestaan van meer als één commissiecoördinatoren voor dezelfde commissie: binnen de SiA-

commissie bestaat de behoefte het werk van de commissiecoördinator over meerdere coördinatoren te 
verdelen. Vincent Haagmans ziet er een probleem in, dat dan meerdere personen proberen dezelfde 
groep te coördineren. Als alternatief wordt er voorgesteld om met cocoördinatoren te werken. Vanuit SiA 
komt de opmerking dat het bij grotere commissies wel degelijk nodig is dat meerdere mensen 
declaratieformulieren mogen ondertekenen. Benjamin maakt de opmerking dat de commissiecoördinator 
vrijwel geen verantwoordelijkheid en verplichtingen heeft, behalve het 1x per semester organiseren van 
een commissievergadering. Vincent Haagmans stelt voor om dit punt nog een semester te verschuiven en 
in de tussentijd nog eens voor een discussie bij elkaar te gaan zitten. Maaike Doerenkamp stelt voor niet 
officieel drie coördinatoren te benoemen, maar om personen binnen een commissie een volmacht te 
geven.  

 
Er wordt een pauze ingelast van 19:47 tot 20:07 uur. 
 
Er wordt gestemd over het opnemen in het reglement van het bestuursvoorstel dat commissies met meer dan 
negen leden drie commissiecoördinatoren mogen hebben. Iedereen is voor hierover per handopsteking te 
stemmen. 
(31 voor, 2 tegen, 5 onthouding) 
 
Er wordt gestemd over het schrappen van het punt over die SiA commissie uit het reglement. Iedereen is voor dit 
per handopsteking te doen, dat geldt ook voor alle volgende stemmingen. (32 voor, 0 tegen, 6 onthoudingen) 
 
20.15: Marijn Hanssen en Yul Schmettkordt betreden de vergadering. 
 
 

9a. Activiteiten en verslagen commissies en werkgroepen 

 
Om het werk binnen Alcuinus te verrichten, zijn er binnen de vereniging een aantal commissies en/of werkgroepen 
actief. Commissies houden zich ten behoeve van de vereniging en haar leden bezig met specifieke projecten of 
activiteiten. Iedere commissie wordt “geleid” door een coördinator. Het werk binnen een commissie kan goed 
staan op je CV (bijvoorbeeld door het organiseren van een volledig feest) en helpt je organisatorische ervaring op 
te doen. 
Je kunt lid van een commissie of werkgroep worden door je hiervoor op een van de halfjaarlijkse algemene 
ledenvergaderingen aan te melden. Alleen voor de Seminarcommissie moet je solliciteren. 

Binnen Alcuinus bestaan ook werkgroepen, vooral voor de ietwat kleinere taken. Het verschil tussen een 
commissie en een werkgroep is, dat een werkgroep geen coördinator heeft en dat een werkgroep geen verplichte 
vergadering per semester moet houden. 

De Activiteitencommissie 

Ieder semester probeert de Activiteitencommissie (de Accie) het de leden zoveel mogelijk naar hun zin te maken, 
door een activiteitenkalender op te stellen waarop sportieve, actieve, culturele, bedrijfsbezoekende, 
alcoholconsumerende en vraatzuchtopwekkende activiteiten (al dan niet in combinatie met elkaar) voorkomen. 

Voorbeelden van grotere activiteiten zijn: 

 de Batavierenrace;  

 de Feuerzangenbowle;  



 

 

 broer- en zussendag;  

 stedentrips;  

 pokeravonden;  

 semesterdiners;  

 speciaalbieravonden.  

Natuurlijk proberen wij ook ieder jaar nieuwe activiteiten aan het repertoire toe te voegen. Als je ideeën hebt voor 
activiteiten zijn die natuurlijk altijd welkom! 

De “Studeren in Aken”-commissie 

De “Studeren in Aken”-commissie (SiA) is verantwoordelijk voor de voorlichtingen op middelbare scholen in 
Limburg en de rest van Nederland. Een Nederlandse studentenvereniging in Duitsland werkt immers niet zonder 
Nederlanders. We hebben er dus baat bij als er zoveel mogelijk Nederlanders in Aken studeren. De taken van SiA 
zijn: 

 Het geven van voorlichtingen op middelbare scholen;  

 het geven van meeloopdagen aan leerlingen op de RWTH en FH Aachen;  

 het begeleiden van leerlingen bij hun sollicitatie, inschrijving en eerste stappen op de RWTH en FH;  

 het onderhouden van www.studereninaken.nl;  

 het maken van de voorlichtingsboekjes;  

 het maken en onderhouden van ander voorlichtingsmateriaal;  

 het geven van Nederlandse presentaties tijdens de open dagen van de RWTH en FH en de Studeren in 
Aken taaldag;  

 het lobbyen bij de RWTH en FH om de procedures voor Nederlanders gestroomlijnder te maken;  

 het vinden van financiële middelen om het voortbestaan van Studeren in Aken te waarborgen.  

Als je alleen af en toe een meeloopdag wilt doen of een voorlichting op je oude middelbare school is het niet nodig 
in deze commissie te gaan. In een apart subforum van Alcuinus zullen wij de voorlichtingen plaatsen. Je kunt dan 
aangeven of je meewilt. 

De Introductiecommissie 

In oktober beginnen de nieuwe eerstejaars met hun studie. Om de nieuwe Nederlanders contact te laten maken 
met de ouderejaars studenten en studiegenoten die tegelijk beginnen met hun studie gaan we met de vereniging 
naar een groot huis in de Eifel. Door deze contacten leren de studenten vrienden kennen, die ze vaak nog hun 
hele studie houden en leren ouderejaars studenten kennen waar ze terecht kunnen met al hun vragen. 

De Introductiecommissie is verantwoordelijk voor de complete organisatie van dit weekend. Dit houdt in dat ze het 
huisje moeten zoeken, moeten inventariseren wie meegaat, het programma moeten opstellen, de inkopen moeten 
doen en ter plekke moeten zorgen dat alles rond loopt. 

De Lustrumcommissie 

Het lustrum is een feest dat na elke periode van vijf jaar wordt gehouden. De organisatie van een lustrum vergt 
veel voorbereiding en begint vaak al een jaar voor het eigenlijke lustrum. De kerntaken van de lustrumcommissie 
zijn: 

 Het vinden van een geschikte locatie;  

 het vinden van sponsoren voor het lustrum;  

 het organiseren van het lustrumdiner en het lustrumfeest achteraf;  

 het organiseren van de receptie vooraf;  

 het opzetten van een lustrumboekje;  

 het maken van een dagprogramma.  



 

 

De Internetcommissie 

De Internetcommissie onderhoudt de websites van Alcuinus en van Studeren in Aken: buiten het up to date 
houden van de websites houdt dit ook het beheer van de CentOS VPS in. Bovendien is de Internetcommissie 
verantwoordelijk voor het creëren van designs voor zowel de digitale wereld alsook echt drukwerk. Daarnaast valt 
het beheer van de facebookpagina van Alcuinus onder de Internetcommissie. 

De Seminarcommissie 

De Seminarcommissie organiseert seminars, workshops en lezingen voor de leden van K.A.V. Alcuinus. De leden 
van de seminarcommissie zullen met elkaar seminaren opstellen en deze verbeteren. Zodra deze klaar zijn zal er 
een event georganiseerd worden waarvoor leden van K.A.V. Alcuinus zich kunnen aanmelden om deel te nemen 
aan een van de seminars. 

Daarnaast is de Seminarcommissie ook verantwoordelijk voor de organisatie van lezingen. De Seminarcommissie 
heeft een bepaald budget om sprekers uit te nodigen en heeft de taak te netwerken om goede sprekers te vinden. 

Solliciteren kan door een e-mail te sturen naar de leden van de commissie. Dit kan via Alcuinus Intern. 

De “Fundament”-commissie 

Het Fundament is de online krant van K.A.V. Alcuinus. In tegenstelling tot voorgaande krantjes van Alcuinus heeft 
deze krant een eindredactie. Deze redactie zal niet censureren, echter ervoor zorgen dat de kwaliteit van de 
artikelen gewaarborgd blijft. Ieder (aspirant)lid, iedere vriend en ieder lid van de Oudherenbond kan artikelen 
opsturen naar de Fundament-commissie. Deze zal het artikel keuren en zo snel mogelijk online plaatsen. 

De “Remmidemmi”-commisse 

Remmidemmi (das, Neutr.Sing., andere Schreibungen: Remmi-Demmi, Remi-Demi) ist ein Wort der 
deutschen Umgangssprache und bedeutet “Durcheinander, Massenveranstaltung, Lärm, 
ausgelassenes Treiben, Streit, hin- und herwogender Kampf”.[1] 

Deze commissie is verantwoordelijk voor de organisatie van een open (terugkerend) Alcuinus feest. Hierbij hoort 
het vinden van een financiering en een locatie, het regelen van de beveiliging, het maken van reclame (d.m.v. 
flyers, mond-tot-mond-reclame, social media, posters en andere ludieke acties), het regelen van muziek en alle 
andere aspecten die bij een open feest horen. 

De Sportcommissie 
 
Deze commissie verzorgt de sportieve activiteiten voor de vereniging, deze zijn voor de hele vereniging 
toegangkelijk. We proberen een zo breed mogelijk aanbod te bieden, dus we zoeken zo veel mogelijk 
gemotiveerde sporters! 

Werkgroepen 

Alcuinus bezit de volgende werkgroep: 

 De Squashwerkgroep  

Activiteitencommissie 
 
Lars Loog licht de activiteiten die in de database staan kort toe. 
 
Het Fundament 
 
Er is afgelopen semester niks gebeurd. Wel wordt besloten deze commissie nog een tijdje aan te houden, voor 
het geval er nog iemand komt die hier iets mee wil doen. 



 

 

 
Internetcommissie 
 
Rick Hermans (commissie-coördinator) licht toe wat er binnen deze commissie gedaan is. Afgelopen semester is 
o.a. de nieuwe website van de OHB gebouwd. Op de planning staat het vervangen van de Google Drive. Ook 
geeft Rick aan dat er graag nog mensen nodig zijn om mee te werken binnen de internetcommissie.   
 
Introductiecommissie 
 
Dwayne Leenen is coördinator, maar is afwezig. Ward Bartholomée licht daarom kort toe wat er gebeurd is. De 
Introcommissie heeft een optie op een huisje in Wijlre (zelfde als bij de Intro van het WS15/16). Dit huisje is ook al 
geboekt, daarvan is alleen nog geen bevestiging ontvangen. 
 
Lintjesommissie 
 
Guido Creusen (commissie-coördinator) vertelt dat er afgelopen semester niks is gebeurd omdat hij zelf niet hier 
was (in Aken). Ook geeft hij aan dat er komend semester niks zal gebeuren, omdat hij er komend semester ook 
niet veel is. Guido stelt voor om de Lintjescommissie op te heffen, omdat hij er geen toekomst in ziet. Iedereen is 
voor hierover per handopsteking te stemmen (10 voor, 0 tegen, 30 onthouden). Daarmee zijn alle uitgebrachte 
stemmen (onthouding telt níet als uitgebrachte stem) voor opheffen en wordt de lintjescommissie opgeheven.  
 
 
Lustrumcommissie 
– 
 
Merchandisecommissie 
 
Menno Wetzels vertelt dat er afgelopen semester polo´s, truien en een spandoek zijn gekocht. Verder zijn er nog 
ideen voor sportshirts etc.  
 
Remmi-Demmi 
 
Lars Loog (commissie-coördinator) licht toe dat er niks gebeurd is, maar ook deze commissie blijft nu nog bestaan 
in afwachting van nieuwe leden.  
 
Seminarcommissie 
Dennis Pötter licht toe. Er is geen vergadering geweest, dus ook geen coördinator aangewezen. Afgelopen 
semester is er een Workshop van Continu georganiseerd. 
 
Sportwerkgroep (later sportcommissie) 
 
Britt van Deursen vertelt dat er een aantal activiteiten hebben plaatsgevonden.  
  
 
Studeren in Aken 
 
Dennis Pötter vertelt over het ticketsysteem, over het idee deze commissie bij Cambio aan te melden voor 
huurauto’s en over het nieuwe design van de visitekaartjes. Ook ligt er een subsidieaanvraag bij de provincie 
Limburg.   

 

9b. Samenstelling commissies en werkgroepen 

 
Activiteitencommissie (ACCIE) 
Coördinator: Lars Loog.  
Leden: Christoph Persch, Demi Martens, Dennis Pötter, Dwayne Leenen, Joshua Sproncken, Noud Drummen, 
Roel Degens, Tabea Bälack-Ükermann, Ward Bartholomée, Xavier Nauts. 
 
Internetcommissie 
Coördinator: Rick Hermans 
Leden: Dennis Pötter, Jordy Moors, Martijn Snijders, Menno Wetzels, Rick Hermans (TT), Yul Schmettkordt  



 

 

 
Sportcommissie: 
Coördinator: Britt van Deursen 
Leden: Anne Grootjans, Bjorn Sauren, Dennis Pötter, Dwayne Leenen, Jordy Degens, Kerstin Doerenkamp, 
Lisanne Jente, Marijn Hanssen, Noud Drummen, Rick Hermans, Rick Hermans, Rob Kerris, Robert Kleijnen, Roel 
Degens, Tabea Bälack-Ükermann, Turgay Kaya. 
 
Introductiecommissie 
Coördinator: 
 
Het Fundament: 
Sander Lindelauf, Benjamin Bädorf, Menno Wetzels, Lars Loog, Dennis Pötter. 
 
Lustrumcommissie 
- 
 
Studeren in Aken (organisatie) commissie 
Coördinator: Dennis Pötter, Noud Drummen, Vincent Haagmans 
Leden: Britt van Deursen, Dwayne Leenen, Lars Loog, Lisanne Jente, Lucas Stehouwer, Marijn Hanssen, Menno 
Wetzels, Rick Hermans, Ward Bartholomée. 
 
Remmi-demmi 
Coördinator: Lars Loog 
Leden: Christoph Persch, Dwayne Leenen, Rick Hermans, Sandra Pause, Tabea Bälack-Ükermann. 
  
Merchandise 
Coördinator: Menno Wetzels 
Leden: Dennis Pötter, Sandra Pause  
 
Squashwerkgroep: 
Benjamin Bädorf, Yul Schmettkordt, Marijn Hanssen, Dwayne Leenen, Lars Loog, Christoph Persch 

 

10. Uitdelen Attenties 

 
Dennis Pötter (voorzitter) deelt de attenties uit.  
De volgende persoon neemt zijn bul in ontvangst:  

- Lars sintzen 
 

11. Rondvraag 
- Lars Loog vraag of iemand 100 lintjes wilt kopen 
- Robert Kleijnen benadrukt nog eens dat iedereen bij een verenigingsavond erop moet letten dat iedereen zijn 
eigen drank betaalt, omdat op het einde nog vrijwel altijd iets open staat. Er volgt een discussie over eventuele 
oplossingen. 
- André Xhoneux heeft enkele mededelingen namens de OHB. Er komt een lezing van André Kuipers, een 
Pubquiz en in het najaar een lustrum van de OHB.  
- Benjamin vraag nogmaals om het archief bij hem uit de kelder te halen 
- Benjamin vraagt de leden om de statuten en reglementen goed door te lezen 
- Benjamin is het niet eens met het verloop van het stemmen over de wijzigingen van het reglement. 
- Benjamin vraagt of er niet een vaste volgorde bij stemmen is (voor, tegen, onthouding). 
- Benjamin zou graag zien dat de volgende intro weer in de Eifel gaat plaatsvinden.  
- Rick Hermans vraagt of er regels komen voor het ‘Vriend van’-worden.  
- Dennis Pötter bedankt enkele leden die veel werk in de commissies van Alcuinus doen. Hij hoopt dat nog meer 
mensen actiever worden in de commissies. Hij benadrukt nog eens voor bij het bestuur een lijst met de 
commissiesamenstellingen ligt.  
 
 
 
 
 
 
 



 

 

12. Sluiting 
 
Dennis Pötter (voorzitter) bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.03 Hij 
nodigt iedereen uit om nog even de stad in te gaan. 
 

Praeses:      Abactis: 

 

Dennis Pötter      Britt van Deursen 

        

 
 


